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REFERATSAKER OG MELDINGAR  
 
 
Vedlegg: 
Spørsmål om å setja opp fleire bosspann 
Innspel til Bygdeutviklingsutvalet - Båtruter for turistar i Bolstadstraumen 
Henvendelse til Bygdeutviklingsutvalet - Ordførarkjede 

 
 
Underliggjande saker: 
 

Saksnummer Tittel 

19/2020.1 Spørsmål om å setja opp fleire bosspann 

19/2020.2 Innspel til Bygdeutviklingsutvalet - Båtruter for turistar i Bolstadstraumen 

19/2020.3 Henvendelse til Bygdeutviklingsutvalet - Ordførarkjede 

 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 

 
Fellesforslag lagt fram i møte av Renathe Vik, SP 

Ynskjer to bosspann mellom Dale sentrum og Turbinen. Gjerne eit i samband med klatreparken på 
Sandliane. Elles ynskjer me at bosspanna på Dale vert tømt oftare. 

 
Fellesforslag lagt fram i møte av Ståle Kallestad Hesjedal, Ap 

Bygdeutviklingsutvalet ber administrasjonen førebu ei sak om kva som må til og konsekvensar av å 
få sakte fart på denne strekningen. 

 
Fellesforslag lagt fram i møte av Mona Grenasberg, SV 

Utval for bygdeutvikling ber administrasjonen legge fram kostnadar ang. ordførarkjede, me ber om 



å få saka utgreidd. 

 

Bygdeutviklingsutvalet - Sak 19/2020 
 

BYG - Behandling: 
Kommunalsjef for samfunnsutvikling orienterte om dei innkomande referatsakene. 
Utvalet drøfta sakene. 
 
Til referatsak 19/2020.01 la Renathe Vik, SP fram følgjande fellesforslag frå utvalet: 
Ynskjer to bosspann mellom Dale sentrum og Turbinen. Gjerne eit i samband med klatreparken på 
Sandliane. Elles ynskjer me at bosspanna på Dale vert tømt oftare. 
 
Til referatsak 19/2020.02 la Ståle Kallestad Hesjedal, AP fram følgjande fellesforslag frå utvalet: 
Bygdeutviklingsutvalet ber administrasjonen førebu ei sak om kva som må til og konsekvensar av å 
få sakte fart på denne strekningen 
 
Til referatsak 19/2020.02 la Mona Grenasberg, SV fram følgjande fellesforslag frå utvalet: 
Utval for bygdeutvikling ber administrasjonen legge fram kostnadar ang. ordførarkjede, me ber om 
å få saka utgreidd. 
 
Utvalet røysta over fellesforslag frå Renathe Vik, SP som vart samrøystes vedteke. 
 
Utvalet røysta deretter over fellesforslag frå Ståle Kallestad Hesjedal, AP, som vart samrøystes 
vedteke. 
 
Til sist røysta utvalet over fellesforslaget frå Mona Grenasberg, SV, som vart samrøystes vedteke. 

 
 

BYG - Tilråding/Vedtak: 
Vedtak i sak 19/2020.01 - Bosspann 

Ynskjer to bosspann mellom Dale sentrum og Turbinen. Gjerne eit i samband med klatreparken på 
Sandliane. Elles ynskjer me at bosspanna på Dale vert tømt oftare. 

Vedtak i sak 19/2020.02 - Sakte fart 
Bygdeutviklingsutvalet ber administrasjonen førebu ei sak om kva som må til og konsekvensar av å 
få sakte fart på denne strekningen 

Vedtak i sak 19/2020.03 - Ordførarkjede 
Utval for bygdeutvikling ber administrasjonen legge fram kostnadar ang. ordførarkjede, me ber om 
å få saka utgreidd. 

 
 

 
 

 
 


